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Paweł Pękala

Radny Rady Powiatu w Końskich

INTERPELACJA

do Zarządu Powiatu w Końskich

Końskie, dn.18.06.2020 l r

W związku z podjęciem w dniu 31 maja 2021r Uchwał Rady Powiatu w Końskich

uznających za zasadne petycje Gminy Radoszyce, Gminy Ruda Maleniecka i Gminy Fałków

dotyczących uruchomienia sieci komunikacji publicznej zapewniającej połączenie

miejscowości wskazanych w w/w petycjach z miastem powiatowym Końskie i obligujących

Zarząd Powiatu do działania mającego na celu pozyskanie środków na ten cel, zwracam się z

zapytaniem czy Zarząd Powiatu podjął stosowne działania i czy w trwającym do 14 czerwca br

naborze wniosków w ramach Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych złożył wniosek o

dotacje na uruchomienie linii komunikacyjnych obejmujących miejscowości wskazane w

powyższych petycjach, z których mieszkańcy mają utrudniony dostęp do centrum Powiatu?

Jeśli tak, proszę o wskazanie przebiegu zaplanowanych do uruchomienia linii

komunikacyjnych, wskazanych w złożonym wniosku o dotację.
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